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przez senatora Rafa³a Muchackiego

na 35. posiedzeniu Senatu
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Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Szanowna Pani Minister!
Pojawiaj¹ siê liczne apele o wsparcie dzia³añ zmierzaj¹cych do stosowania w polskiej s³u¿bie zdrowia

naprotechnologii. ¯eby mo¿liwe by³o udzielenie rzetelnych informacji, proszê o odpowiedŸ na nastêpu-
j¹ce pytania.

Czy metoda ta jest dostêpna dla polskich pacjentów, a je¿eli tak, to w jaki sposób oraz w jakim zakresie?
Czy ministerstwo dysponuje analiz¹ poziomu skutecznoœci jej stosowania oraz skutków finanso-

wych, wzglêdnie innymi opracowaniami w tym przedmiocie?
Czy przeprowadzone zosta³y szkolenia lekarzy oraz czy zagwarantowano lub planuje siê zabezpiecze-

nie œrodków finansowych na takie szkolenia w przedmiotowej dziedzinie?

Z wyrazami szacunku
Rafa³ Muchacki




